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Den 26 april hade vi ordinarie årsmöte i museet med 19 närvarande museivänner. Anders 
började med information var vi står för närvarande med projektet nytt museum. Därefter 
följde årsmötesförhandlingar under Fredrik Wiebes ordförandeskap. Mötet innebar inga 
förändringar. Den gamla styrelsen fick nytt förtroende.  
 

      
 
Tidigare under dagen hade S 1 kamratförening sitt årsmöte. Då inbjöd Bertil Wååg föreningen 
att tillsammans med Göta kamratförening delta i en resa till Finland den 14 – 17 augusti för 
att besöka det gamla slagfältet Svensksund, ja slagfält – det var ju ett slagvatten, men ändå, 
det måste vara intressant att få se var ett av den svenska arméns (och flottans) största seger en 
gång stod. Mer information går att få genom att kontakta Bertil på waag@swipnet.se. 
 
Anders är en riktig ekorre då det gäller att samla på sig utrangerad sambandsmateriel. Det är 
framförallt flygvapnets radar och gruppcentralvagnar han nu släpar till Enköping. Det är stora 
vagnar det handlar om. En del står i Stenvreten, en del är körda till Valla. Han har också 
skaffat personal, som kan iordningställa vagnarnas elektroniska inredning så de går att visa 
för allmänheten så småningom. 
 
Den 30 augusti blir det regementets dag. Då hoppas vi att någon av dessa vagnar kan visas 
upp. Planering pågår vilken övrig materiel vi då skall visa. Det blir radiolänk, radio och äldre 
fordon. Vi har på gång att få några radiobilar från Strängnäs, som vi saknar i vår samling, till 
exempel Raptgbil 9033. Kan någon förstå varför inget sådant fordon räddades vid S 1.    
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En annan aktivitet som vi hållit på med är att vi fått ett nytt förråd för våra gamla uniformer. 
Det är Alf Rickardsson och Sven Bertilsson, som engagerats därtill. Här följer en bild på hur 
dessa majorer ser ut i några av museets gamla uniformer. Det var lite svårt att få in magarna i 
dessa uniformer, som mer var ägnade för unga alerta officerare. Fast majorer var ju inte så 
unga och major Morgonkröök hade ju också en stor mage. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Närmast på agendan står att bilda Museiföreningen TELESEUM med styrelse och 
verkställande organisation. Det är nödvändigt för att få del av de pengar som är tillgängliga 
från kulturdepartementet. Som alltid är det pengar som är det verkliga problemet. Utan ideella 
medarbetare skulle vi inte kunna driva museet en endaste dag. Det finns plats för ännu fler att 
komma med i museigänget och det finns uppgifter för alla. Nu lackar det mot sommar och sol, 
men fundera på om du inte kan komma med i höst. Vi startar höstens verksamhet den 25 aug 
och då sätter vi igång med de sista förberedelserna inför regementets dag. 
  
Planteringar vid torpet har länge stått på vår åtgärdslista. Äntligen har vi fått tag på en dam 
som är intresserad. Hon har också forskat i vilka växter och grönsaker som odlades vid torpen 
i flydda tider. Vi har också länge efterlyst en ung officer, som kan tänka sig klädd i en 
gammal uniform vara ciceron vid torpet vid vissa tillfällen som t ex regementets dag.. Det 
roligaste vore om han med fru och barn, även dessa klädda i tidstypisk klädsel, kunde agera 
som statister vid torpet. 
 
Ett nytt samrådsmöte har ägt rum med Enköpings kommunledning om etablering av det nya 
museet och det är väldigt positiva gensvar. 
Både S 1 kamratförening och Göta Livgardes kamratförening deltog tillsammans med 
representanter från museimyndigheten i Stockholm. 
 
 
Till sist: 
Värva en medlem!!!  Plusgirokonto och avgift står uppe till höger. 


